



TECHNICAL DATA SHEET

MECANO

HAND SOAP IN PASTE WITH FINE PUMICE

DESCRIPTION

MECANO is an antibacterial hand soap in paste with fine pumice and emollient agents. It can be used with or without water. It easily removes grease, oil, paint, ink, asphalt, tar, glue, etc. It is effective in removing tough dirt, while remaining gentle on the skin.

DIRECTIONS FOR USE

Without water: Take enough of **MECANO** in your hands, rub until it becomes liquid and the dirt is dissolved. Wipe dry with a cloth.

With water: Take enough of **MECANO** in your hands, add a few drops of water to better emulsify dirt and rub until it becomes liquid and the dirt is dissolved. Rinse with water and wipe dry. Let the product on hands for at least 30 seconds for a better antibacterial action.

INGREDIENTS

Water, C10-13 isoparaffin, oleic acid, pumice, propylene glycol, mineral oil, triethanolamine, glycerin, lanolin, aloe, vitamin E, perfume, propylparaben, methylparaben, dye.

ANTIBACTERIAL INGREDIENT : Triclosan 0.1%.

SPECIFICATIONS

REGULATIONS

AVAILABLE SIZES

- Appearance : Opaque paste
- Color : Green
- Odor : Perfumed
- Concentrated pH / 1% : 8 - 9 / 7 - 8
- Density 25 °C (kg/L) : 0.89 – 0.91
- Active material (%) : 20 - 50

- WHMIS : Not regulated
- TDG : Not regulated

- 4*4 L code # 131044

HAZARDS / PRECAUTIONS / FIRST AID

May cause an irritation to eyes. Avoid contact with eyes. Do not swallow. **In case of ingestion**, drink 3 to 4 glasses of water. Do not give anything by mouth if victim is unconscious. Do not induce vomiting. Call a physician. **In case of contact with eyes**, rinse immediately with water for 15 minutes, keeping eyelids open. Consult a physician if irritation persists. **In case of contact with skin**, rinse with water. **In case of inhalation**, breathe fresh air.

For more informations, consult the material safety data sheet.

NOTE

B.O.D. CHEMICALS INC. may not be responsible for damages or physical injuries resulting in the use of this product. The user recognizes the risk in the use of this product and must consult and respect directions and dangers of this product. Consult the material safety data sheet and the label of the product for more details.

November 28, 2012

AN EFFECTIVE PARTNER IN YOUR SUCCESS

B.O.D. CHEMICALS INC., 3300, Star Street, Saint-Hubert, (Qc), Canada, J3Y 3W6, phone: (450) 443-5556, fax: (450) 443-6230, www.bodchemicals.com



FICHE TECHNIQUE MECANO

SAVON POUR LES MAINS EN PÂTE AVEC PIERRE PONCE

DESCRIPTION

MECANO est un savon pour les mains antibactérien en pâte avec pierre ponce et agents émollients. Il peut être employé avec ou sans eau. Il enlève facilement graisse, huile, peinture, encre, asphalte, goudron, colle, etc. Il est efficace pour enlever les saletés tenaces, tout en demeurant doux pour la peau.

MODE D'EMPLOI

Sans eau : Prendre suffisamment de **MECANO** dans vos mains, frotter jusqu'à ce qu'il devienne liquide et que la saleté soit dissoute. Assécher les mains avec un linge.

Avec eau : Prendre suffisamment de **MECANO** dans vos mains, ajouter quelques gouttes d'eau pour mieux émulsifier la saleté et frotter jusqu'à ce qu'il devienne liquide et que la saleté soit dissoute. Bien rincer à l'eau et assécher. Laisser le produit sur les mains pendant au moins 30 secondes pour une meilleure action antibactérienne.

INGRÉDIENTS

Eau, C10-13 isoparaffin, acide oléique, pumice, propylène glycol, huile minérale, triéthanolamine, glycérine, lanoline, aloès, vitamine E, parfum, propylparabène, methylparabène, colorant.

INGRÉDIENT ANTIBACTÉRIEN : Triclosan 0.1%.

SPÉCIFICATIONS

- Apparence : Pâte opaque
- Couleur : Vert
- Odeur : Parfumée
- pH concentré / 1% : 8 - 9 / 7 - 8
- Densité à 25 °C (kg/L) : 0.89 – 0.91
- Matière active (%) : 20 - 50

RÉGLEMENTATIONS

- SIMDUT : Non-réglémenté
- TMD : Non-réglémenté

FORMATS DISPONIBLES

- 4*4 L code # 131044

DANGERS / PRÉCAUTIONS / PREMIERS SOINS

Peut causer une irritation aux yeux. Éviter le contact avec les yeux. Ne pas avaler. **En cas d'ingestion**, faire boire 3 ou 4 verres d'eau. Ne rien donner par la bouche si la victime est inconsciente. Ne pas faire vomir. Consulter un médecin. **En cas de contact avec les yeux**, rincer abondamment avec de l'eau pendant 15 minutes, en gardant les paupières ouvertes. Appeler un médecin si l'irritation persiste. **En cas de contact avec la peau**, rincer à l'eau. **En cas d'inhalation**, respirer de l'air frais. Pour plus d'informations, consulter la fiche signalétique.

NOTE

LES CHIMIQUES B.O.D. INC. ne peuvent en aucun cas être tenu responsable des dommages ou des blessures corporelles pouvant résulter de l'utilisation de ce produit. L'utilisateur reconnaît les risques reliés à l'usage de ce produit et se doit de consulter et de respecter les directives et les mises en garde de ce produit. Consulter la fiche signalétique et l'étiquette du produit pour plus de détails.

28 novembre 2012

PARTENAIRE EFFICACE DE VOTRE RÉUSSITE

LES CHIMIQUES B.O.D. INC., 3300, rue Star, Saint-Hubert, (Qc), Canada, J3Y 3W6, tél. : (450) 443-5556, fax : (450) 443-6230, www.chimiquesbod.com

AN EFFECTIVE PARTNER IN YOUR SUCCESS

B.O.D. CHEMICALS INC., 3300, Star Street, Saint-Hubert, (Qc), Canada, J3Y 3W6, phone: (450) 443-5556, fax: (450) 443-6230, www.bodchemicals.com